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§ 1. Årsmötets öppnanden. 

Patric Nilsson hälsade alla (ca 20 st närvarande medlemmar) välkomna och förklarade mötet 

öppnat. 

§ 2. Godkännande av dagordning. 

Dagordningen godkändes av årsmötet. 

§ 3. Årsmötets behöriga utlysande. 

Årsmötet var behörigt utlyst. 

§ 4. Utmärkelser. 

Inga utmärkelser delades ut. 

§ 5. Val av mötets ordförande. 

Till mötets ordförande valdes Patric Nilsson. 

§ 6. Val av mötets sekreterare. 

Till mötets sekreterare valdes Åsa Andersson. 

§ 7. Val av justeringsmän. 

Till mötets justeringsmän valdes Ola Hedqvist och Niklas Grundström. 

§ 8. Styrelsens verksamhetsberättelse. 

Annelie Genberg gick igenom styrelsens berättelse från det gångna året och vad som uträttats. 

Hon tackade för allas insatser under det gångna året. 

Verksamhetsberättelsen bifogas i protokollet.  

Årsmötet godkände verksamhetsberättelsen. 

§ 9. Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning). 

Patric Nilsson redovisade det ekonomiska.  

Medlemsavgifterna och träningsavgifterna ökade i år, eftersom vi hade fler betalande barn och 

ungdomar i år. Sponsorintäkterna har varit mindre i år pga att vi inte har någon grupp som 

arbetat med detta. Detta kan förbättras till kommande säsong.  

Vi har i år haft 170 000 kr mer i hyresintäckter jämnfört med 2013.  

Sammanfattningsvis har vi ett plusresultat på 100 000 kr i år.  

Patric tackade Monica Mårtensson som varit kassör fram till februari 2015. 

 

 



 

§ 10. Revisionsberättelse. 

Revisionsberättelsen lästes upp av Patric Nilsson och godkändes av årsmötet. 

Bifogas i protokollet. 

§ 11. Beslut om styrelsens ansvarsfrihet. 

Årsmötet sa ja till ansvarfrihet för styrelsen. 

§ 12. Budgetförslag för kommande verksamhetsår. 

En budget för kommande säsong är framtagen.  

Patric Nilsson redovisade valda delar av den.  

En kommande kostnad är service på ismaskinen (ca.20 000 kr) och batteribyte (ca.50 000 kr). 

Ambitionen finns att få till en sponsorgrupp, så sponsorintäkterna ökar nästa år. 

Modo hockey önskar hyra tider av oss, även nästa säsong. 

En fråga kom upp om det finns mera tider att hyra ut för att ytterligare öka intäkterna?  

Svaret på det är att det troligen kommer finnas lediga tider mellan kl. 20.00-22.00 på 

vardagarna samt mer lediga tider under helgerna. Ungdomstiderna är troligen fulltecknade. 

Vid uthyrning måste man ta med i beräkningarna att spolning och isvård ska fungera. 

Förslag är att medlemsavgifter och träningsavgifter förblir oförändrade nästa år, med 

undantag för /-lagen. U9/U10 och U12/U13 får hela laget samma avgift dvs. 1800 kr i beting 

för U9/U10 och 2500 kr i beting för U12/U13.  

§ 13. Fastställande av avgifter. 

Förslag att träningsavgifter och medlemsavgifter får vara oförändrade, förutom för /-lagen 

U9/U10 och U12/U13, se ovan, godkändes av årsmötet. 

§14 a. Val av ordförande för ett år. 

Till ordförande för ett år omvaldes Patric Nilsson. 

§14 b. Val av kassör för två år. 

Ingen kassör valdes. Valberedningen har tillfrågat ett flertal personer, utan resultat. 

Daniel Östman informerade att föreningen har 3 alternativ: 

- En styrelse utan kassör, vakant position. Får föreningen framöver en kassör håller man 

ett extra årsmöte för att godkänna detta. 

- Föreningen delegerar till annan person, men ansvaret har styrelsen. 

- En fulltalig styrelse väljs (9 personer) och vi forsätter leta efter en kassör. När vi har 

en kassör utlyses ett extra årsmöte och styrelsen kommer då bestå av 10 personer. 

Föreningen behöver en kassör och vi har svårt att driva föreningen utan. Önskar få något 

namn inom de närmaste veckorna. 

 

 



 

Monica Mårtensson fick frågan om vad som var den tyngsta arbetsbelastningen som kassör 

och då svarade hon att den satta budgeten inte hålls.  

Viktigt för en kassör är att få/ha kännedom om resor i seriespel och cuper.  

Söka bidrag, kontera fakturor och sammanställa lagkassorna är några andra uppgifter för en 

kassör.  

Ekorola sköter den löpande bokföringen åt Svedjeholmens IF. 

Helena Norberg förde fram en synpunkt. Vid framtagning av årsbudgeten kan man ta med alla 

delar såsom fastighet, organisation, lagens budget och resor, för att få en helhetsbild. 

Frågan ställdes om det fanns någon vid sittande möte som var intresserad av kassörsarbetet, 

men ingen var det. 

§ 15. Val av fyra ledamöter för två år. 

Till ledamöter valdes Fredrik Nordin, Åsa Andersson, Mari Sjödin och Malin Granström. 

§ 16. Val av två suppleanter för ett år. 

Till suppleanter valdes Fredrik Hauge och Niklas Nordin. 

§ 17. Val av två revisorer och en suppleant för ett år. 

Till revisor valds Peder Nordin. Två vakanta platser.  

Föreningen köper tjänst från en certifierad bokförningsfirma (Ekorola) och köper även en 

revisors tjänst för att det ska fungera. 

§ 18. Val av valberedning för ett år.  

Till valberedningens sammankallande valdes Jörgen Ulinder.  

Sammankallande för valberedningen är U9, vilket i år är ett samarbetslag med U10. 

Det bör även finnas en representant från varje lag i valberedningen. 

Inför uppstart av hockeysäsongen och vid första föräldramötet för säsongen är det lika viktigt 

att välja någon till valberedning som till övriga roller inom laget. 

§ 19. Motioner. 

Det fanns inga motioner att behandla. 

§ 20. Övriga frågor. 

Inga övriga frågor. 

§ 21. Mötets avslutande 

Mötet avslutades med en utlottning (bland alla närvarande) av en träningsavgift. Vinnare blev 

Magnus Hallin. 

Patric Nilsson tackade alla för den gångna säsongen och förklarade årsmötet avslutat. 

 


